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Huvudstyrelsemöte 

RSK  

Nr 2025-3 

Datum 250310 

Plats Kansliet 

Närvarande Leif Kuusela                                               Cai Mellstedt                                           

Lena Åsegård                                             Jenny Löfstrand Bylund 

Anette Krii                                                 Anita Erixon 

Agneta Johansson 

Johanna Brorsson 

                                                               

 

3.1        Mötets öppnande 

Leif öppnade mötet  

3.2        Dagordning 

Dagordningen godkändes . 

3.3        Protokollsjustering 

Anette Krii utses att justera dagens protokoll 

3.4        Föregående mötes protokoll 

• Fråga om medlemsregistrets uppbyggnad och möjligheter: BORDLÄGGNING. På fråga från Stefan 

fördes en diskussion om nuvarande medlemsregister och möjligheter att enkelt göra selekteringar på 

sektionstillhörighet bland registrerade medlemmar för bla medlemsutskick. Det görs en översiktlig 

jämförelse hur andra föreningar kan ha strukturer/lösningar samt nuvarande leverantör Visma 

• Uppdatering hemsidan: KVARSTÅR: Påbörjas med nya styrelsen. Leif utformar lite stommar inför en 

diskussion. Diskuterades på mötet. Plattformen Laget.se kan vidareutvecklas enligt styrelsens vision om 

en lättillgänglig sida för den breda allmänheten vid sidan om alla lagsidor. Leif jobbar vidare med 

kontakter mot Laget.se. Möte avhålls den 11/3 hos Leif. 

• Utvärderingsmöte materialleverantör VISKO: KVARSTÅR. Fotboll, IB och Anita genomför 

tillsammans med VISKO under hösten en utvärdering av första säsongen. Fotbollen är 

sammankallande. Ett första möte genomfört med IB och fotboll tillsammans med Visko. Ett uppföljande 

möte planerat till 25 februari ställdes in pga av sjukdom. 

• Utbildning i akut omhändertagande av skada: KVARSTÅR. Sker i samarbete med SISU den 15/12 

uppe vid Storsjögården. Inställt pga för få anmälningar. Nytt tillfälle bokas till mars 2025. Maria utformar 

inbjudning. Möte bokat till  den 27/3. Lokal ännu ej klar. 

• Målvaktsställ IB: KLART: IB söker bidrag för detta externt. Återkopplar till huvudstyrelsen för beslut. 

Beviljat medel från ortsrådet på 10 000 kr. 

• Skrivelse från IB till huvudstyrelsen: KLART. Ett meddelande/upprop skall ske från IB-styrelsens sida 

till alla berörda spelare, ledare och föräldrar med uppmaningen att visa engagemang för sektionens 

överlevnad. Två möten är bokade, 27/1 och 29/1. Möten genomförda och en lista på arbetsområden 

utlämnat. Sektionen kommer att ha årsmöte där kommande organisation skall diskuteras. 

• VGR projektstöd för att stärka den sociala ekonomin: KLART. Leif utreder vidare och jobbar med en 

ansökan. Ingen ansökan utformas pga av att kriterierna för projekt är långt gående och därför inte 

förenliga med RSK:s verksamhet i dagsläget 
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• Gemensamt dokumentarkiv: KVARSTÅR. Johanna beskriver två möjliga system, onedrive och 

Droppbox. Beslutas att Leif kollar av om det finns motsvarande system i Laget.se . Det finns motsvarande 

system på Laget.se. Jenny har testat på fotbollsektionen med gott resultat. Frågan jobbas på vidare med 

den nya huvudstyrelsen efter årsmötet 

 

3.5        Rapporter 

• RSK-marschen: Planeras till den 10/5. Frida Eriksson och Natalie Svahn sammanhållande  

• Ny högtalaranläggning på SE-vallen: Johanna rapporterar att offert inväntas 

• Ny innebandystyrelse 2025: Ordförande Lotta Knuthsson, Sekreterare Maria Martinsson, Ledamot Jonny 

Tauriainen, Kassör vakant. Punktinsatser från Anette Krii, Jeanette Stark, Helene Ernits, Pelle Boersma 

 

3.6        Övriga frågor 

• Förberedelser årsmötet 13/3 :  

o Bokslut och årsredovisning 2024 ( Lena ) Klart 

o Verksamhetsberättelse 2024 ( Leif ) Klart 

o Budget 2025 ( Lena ) Klart 

o Verksamhetsplan 2025 ( Leif ) Klart 

o Stipendiater inlämnade senast 6/2 ( alla ) Klart 

o Utmärkelser ( Uno Eriksson ) Klart 

o Beslutas att utse Uno Eriksson till hedersmedlem i RSK. Klart 

o Medlemsavgifter 2026 oförändrade. Klart 

o Valberedningen ( IB sammankallande och OL ) Klart 

o Kallelse ( Anita ) Klart 

o Dagordning ( Lena och Anita ) Klart 

o Ordförande ( Leif kollar med Tomas Appelqvist ) Klart 

o Fika ( Maria bakar ) Klart 

3.7        Nästa möte 

Huvudstyrelsemöte Datum Tid Plats 

Nr 2024-5 24-04-15  må 18:00 Kansliet 

Nr 2024-6 24-05-06  må 18:00 Kansliet 

Nr 2024-7 24-06-10  må 18:00 Ålgårdsvägen R-holm 

Nr 2024-8 24-08-12  må 18:00 Kansliet 

Nr 2024-9 24-09-09  må 18:00 Kansliet 

Nr 2024-10 24-10-07  må 18:00 Kansliet 

Nr 2024-11 24-11-04  må 18:00 Kansliet 

Nr 2024-12 24-12-02  må 18:00 Kansliet 

Nr 2025-1 25 01 13  må 18:00 Kansliet 

Nr 2025-2 25 02 10  må 18:00 Kansliet 

Nr 2025-3 25 03 10  må 18:00 Kansliet 

Årsmöte 25 03 13  to 18:30 Storsjögården 

 

Vid protokollet   Justeras 

 

Leif Kuusela    Anette Krii 


